

FIFTY-THIRD SESSION OF THE EXECUTIVE COMMITTEE
(30 September - 4 October 2002)
Room XIX - Palais des Nations

(As of 30 September 2002)

	Monday 30 September	Tuesday 1 October	Wednesday 2 October	Thursday 3 October	Friday 4 October
09.00-10.00		Briefing on the outcome of NGO's Pre-Excom Consultations Room XXIII			Exchange of views and information on follow-up to the Agenda for Protection Room XXIII
10.00-13.00	<u>PLENARY</u> 10.00 - 13.00 Opening of the session Election of the Bureau Adoption of Agenda/ Organizational Matters General Debate (i) Introductory Statement by the High Commissioner (ii) Statement by Mr. Amre Moussa (Secretary General of the League of Arab States) (iii) Statement by Ms. Carol Bellamy (Executive Director of UNICEF) (iv) Questions and Answers	General Debate (cont'd)	General Debate (cont'd) Chairman's summing up of the General Debate 11.00 – 14.00 PLENARY PANEL */ Durable solutions for refugees, returnees and internally displaced persons in the New Partnership for Africa's Development (NEPAD)	International Protection (cont'd) Programme, Administrative and Financial Matters Consideration/Adoption of Programme Budget	Adoption of the Draft Report of the 53 rd session of ExCom, including conclusions and decisions Closing of the Session
13.00-15.00		UNHCR's Code of Conduct presented by the Deputy High Commissioner Room XXIII	14.00 – 15.00 Briefing on "Prospects for Solutions for the Uprooted in Sri Lanka" Room XXIII		
15.00-18.00	15.00-15.30 Launch of the Nansen Refugee Award Book 15.30 – 18.00 General Debate (cont'd)	General Debate (cont'd)	International Protection Consideration/Adoption of the Report of the 25 th meeting of the Standing Committee	Report on NGO's Pre-ExCom Consultations Statement by the Chairperson of the Staff Council Oversight Activities Any other business	Informal Meeting of the Asia-Pacific Consultations on Refugees, Displaced Persons and Migrants (APC) for APC Member States, chaired by Mr. Pham Quang Vinh, APC Coordinator, UNHCR Headquarters Room MBT04
18.00-onwards	18.30 Reception by the Chairman of the Executive Committee and the High Commissioner (UNHCR Cafeteria)	Informal Briefing by UNHCR's Chief of Mission in Kabul Room XXIII			

**/ From 1pm to 2 pm, the interpretation will be only in English and French.*

**CINQUANTE-TROISIEME SESSION DU COMITE EXECUTIF
(30 Septembre- 4 octobre 2002)
Salle XIX - Palais des Nations**

(au 30 septembre 2002)

	Lundi 30 septembre	Mardi 1 octobre	Mercredi 2 octobre	Jeudi 3 octobre	Vendredi 4 octobre
09h00-10h00		Exposé sur les résultats des consultations préparatoires des ONG au Comité exécutif Salle XXIII			Echange de vues et d'information sur le suivi de l'Agenda pour la protection Salle XXIII
10h00-13h00	<u>PLENIERE</u> 10h00 - 13h00 Ouverture de la session Election du Bureau Adoption de l'ordre du jour/ autres questions d'organisation Débat général i) Déclaration liminaire du Haut Commissaire ii) Déclaration de M. Amre Moussa (Secrétaire général de la Ligue des Etats arabes) iii) Déclaration de Mme Carol Bellamy (Directrice générale de l'UNICEF) iv) Questions et réponses	Débat général (suite)	Débat général (suite) Compte rendu du Président sur le débat général 11h00-14h00 <u>Discussion de groupe en plénière */</u> Solutions durables pour les réfugiés, les rapatriés et les personnes déplacées dans le cadre du Nouveau partenariat pour le développement en Afrique (NEPAD)	Protection internationale (suite) Questions relatives au programme, à l'administration et aux finances Examen/adoption du budget-programme	Adoption du projet de rapport de la 53ème session, y compris les conclusions et décisions Clôture de la session
13h00-15h00		Présentation du Code de conduite du HCR par le Haut Commissaire adjoint Salle XXIII	14h00 – 15h00 Réunion sur les “Perspectives de solutions pour les personnes déracinées à Sri Lanka” Salle XXIII		
15h00-18h00	15h00-15h30 Lancement du Livre sur la Distinction Nansen 15h30-18h00 Débat général (suite)	Débat général (suite)	Protection internationale Examen/adoption du rapport de la 25ème réunion du Comité permanent	Rapport des consultations préparatoires des ONG au Comité exécutif Déclaration du Président du Conseil du personnel Activités de contrôle Questions diverses	Réunion informelle des Consultations Asie-Pacifique (APC) sur les réfugiés, les personnes déplacées et les migrants pour les Etats membres de l'APC, présidée par le Coordonnateur, M. Pham Quang Vinh. Siège du HCR Salle MBT04
A partir de 18h00	18h30 Réception donnée par le Président du Comité exécutif et le Haut Commissaire (Cafétéria HCR)	Réunion informelle à l'initiative du Chef de Mission à Kaboul Salle XXIII			

**/ De 13h00 à 14h00, l'interprétation sera fournie uniquement en anglais et français.*